
The Edge Billion Ringgit Club Corporate Awards 2012 
 
Berjaya Sports Toto Bhd was proud to emerge as one of the recipients of The Edge Billion Ringgit Club 
Corporate Awards 2012 under the Trading/Services, Hotel IPC and Technology Sectors category for 
generating the highest return on equity over three years.  
 
The Edge Billion Ringgit Club award recognizes public-listed companies with a minimum market 
capitalization or turnover of at least RM1 billion. The recipients of the corporate awards are adjudged 
through transparent key measurements based on shareholder wealth creation and profitability.  
 
The award was presented by Datuk Seri Idris Jala, Minister in the Prime Minister’s Department to Mr 
Vincent Seow, Berjaya Sports Toto Bhd executive director on 16 July 2012 at a gala dinner held in KL Hilton.   
 

2012 年度 The Edge 十亿令吉俱乐部奖 
 

成功多多博彩很荣幸地成为 2012 年度 The Edge 十亿令吉俱乐部奖（贸易/服务，酒店及科技组）其

中一位赢家。本公司是以过去 3 年里创造最高股本回酬率而成功荣获此殊荣。 
 

The Edge 十亿令吉俱乐部奖旨于表扬一些拥有市值或营业额至少 10 亿令吉的上市公司。而获奖者都

是基于股东财富创造和公司盈利，通过透明的关键测量方法而筛选的。 
 

这项殊荣是在 2012 年 7 月 16 日，于吉隆坡喜来登酒店所举行的晚宴上，由首相署部长拿督斯里伊

德里斯杰拉颁发给成功多多博彩有限公司执行董事萧瑞彬先生。 
 


